
Svenska Gordonsetter klubben 

Protokoll för vid SGSK styrelsemöte per telefon 2017 12 11 

Närvarande: Lena Blomström (LB), Lena Hadarsson (LH), Jan Andersson (JA), Karin 

Bysell (KB), Fredrik Andersson (FA) och Per Grönlund (PG)  

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Mötet ansågs behörigen utlyst.   

§ 3 Till justeringsmän utsågs FA och KB.   

§ 4 Dagordningen godkändes med följande tillägg under § 6, a; Utställning 2018, b; Web-

master, c; Statuter   

§ 5 Huvudprov hösten 2017  

Bakgrund: SGSK har tidigare fattat beslut om att förlägga huvudprovet till Västsverige. Inför 

provet så upprättades ett samarbetsavtal som i korthet innefattade att SGSK står för eventuella 

plus och minus i samband med provet samt att VFK sköter allt det praktiska runt provet. 

Nuläge: Provet som samarrangerades med VFK gick ca 49 000 SEK minus. I dagsläget finns 

ej detta i kassan utan vi får sälja fondandelar för att kunna betala fakturan. 

Händelseanalys: Många faktorer har spelat in som bidrar till att underskottet blev så stort. En 

faktor som har spelat in är den kalla sommaren, vilket gjorde att slåtten ej hade kunnat 

genomföras innan provets genomförande. Konsekvensen av detta var att varje parti kostade ca 

2 500 SEK mer än vad som var tänkt, kostnaden för detta blev ca 25 000 SEK. Alternativet 

var att ställa in många partier och enbart ha provet på markerna runt Falköping. Detta 

renderade även i ökade resekostnader för domare och skyttar då en del marker låg 20 mil, 

enkel resa, bort. En annan faktor är att det var ett jubileumsprov, vilket innebär bara kostnader 

och inga intäkter. I och med detta, kombinationen av huvudprov och jubileumsprov samt en 

önskan att ha domare med Gordonsetter så drog domarkostnaderna i form av resor iväg. En 

kanske avgörande faktor var att ingen i styrelsen var delaktig i planerandet av provet. Det 

råder även delade meningar i styrelsen vad avtalet med VFK innebar, flera hade nog uppfattat 

att det var plus och minus för huvudprovet vi skulle ta och ej VFK:s prov.  

Lärdomar: Vid framtida fältprov kommer dessa ej att arrangeras i mellersta och västra Sverige 

med anledning av arrendekostnaderna. Beslut om detta är redan fattat. Framgent arrangera 

proven själva för att ha full insyn i kostnader och intäkter, även upprätta en budget inför 

provet. Vara noggrannare i efterforskningarna inför prov hur dessa har fallit ut ekonomiskt 



genom att efterhöra med andra specialklubbar och lokalavdelningar. Där får styrelsen ta på sig 

en ganska stor del av ansvaret. 

§ 6 Övriga frågor 

a; Utställning 2018. KB redogör för ett nytt alternativ avseende geografisk placering av 

provet. 

b; Web-master. Detta har det jobbats för under ett långt tag utan att det kommit fram till 

någon lösning. Dock nödvändigt att göra något åt hemsidan. 

c; Statuter för VP. Förslag på revidering av statuter lämnats till Peter Hoyer för 

korrekturläsning. Återfått förslag på ändringar. LB ombesörjer att dessa läggs till. 

d; Huvudprov 2018. Peter Hoyer tackat ja till att döma segrarklass. PG ordnar med formell 

inbjudan både till utställningen och huvudprovet. 

§ 7 Nästa möte 

Kort avstämningsmöte någon gång mellan jul och nyår för att anta de nya statuterna så att 

dessa hinner publiceras på hemsidan innan 2017 12 31.  

§ 8 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 


